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Z A P I S N I K 
 

2. redne seje Občinskega sveta Občine Cerkno, 

ki je bila v četrtek, 19.1.2023 ob 18. uri v sejni dvorani Občine Cerkno. 
 

 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: g.Stanko Močnik, ga.Mojca Mavri, g.Rok 

Obid, g.Domen Uršič, g.Ivan Mavri, g.Stanko Gosar, g.Jure Podobnik, ga.Monika Hadalin, 

g.Jure Magajne, g.Luka Podobnik, ga.Nataša Štremfelj, ga.Katja Kejžar, David Bašelj, g.Silvo 

Jeram 

ODSOTNI: gdč. Patricija Tušar in g.Andraž Drešček 

PREDSTAVNIKI OBČINSKE UPRAVE IN POROČEVALCI: strokovne službe občine: 

ga.Katja Lapanja. 

OSTALI PRISOTNI: / 

NOVINARJI:  / 
 

 

Za sejo je bil predlagan naslednji  d n e v n i   r e d : 

 

 
1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda  

2. Pregled zapisnika in sklepov 1. (konstitutivne) seje z dne 15. 12. 2022  

3. Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (imenovanje članov odborov in komisij 

občinskega sveta, članov nadzornega odbora občine, ter predstavnika lokalne 

skupnosti v svet lokalnih skupnosti CSD Severna Primorska)  

4. Pobude in vprašanja  

 

 

Ad 1.:  Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 

 

Župan Gašper Uršič je pozdravil vse prisotne in ugotovil, da je občinski svet sklepčen ter 

prebral predlog dnevnega reda. Predlagal je manjšo spremembo pri 3. točki dnevnega reda, 

kjer se ne bo obravnavalo imenovanje predstavnika lokalne skupnosti v svet lokalnih 

skupnosti CSD Severna Primorska.  

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil dnevni red občinske seje.   

                                                                                              (14 glasov ZA) 

 

 

 



Ad 2.:  Pregled zapisnika in sklepov 1. (konstitutivne) seje z dne 15. 12. 2022 

 

Župan Gašper Uršič je vprašal, če so kake pripombe glede zapisnika zadnje seje in ker ni 

bilo pripomb je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil zapisnik 1. konstitutivne seje občinskega sveta z dne 15.1.2022. 

  

                                                                                              (13 glasov ZA) 

               

Ad 3.:  Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (imenovanje članov odborov in 

komisij občinskega sveta in članov nadzornega odbora občine) 

 

Župan Gašper Uršič je pojasnil, da so v preteklem tednu potekali sestanki svetniških skupin 

glede imenovanja članov odborov. Preko elektronske pošte je poslal poziv, da svetniške 

skupine predlagajo svoje člane v odbore.  

Silvo Jeram je v nadaljevanju podal poročilo Komisije za mandatna vprašanja in imenovanja 

ter povedal, da imenovanja in sestave Nadzornega sveta še ne bo, ker niso dobili zadostnega 

števila članov, ostali odbori pa so bili sestavljeni in jih predlagajo občinskemu svetu v 

potrditev.  

Mojca Mavri je vprašala, če za sestavo Nadzornega odbora ni bilo nobenega predlaganega 

člana. 

Silvo Jeram je dejal, da so bili sicer predlagani trije kandidati, ampak odbor tako ni popoln.  

Mojca Mavri je vprašala, če gre pri Svetu za preventivo in vzgojo v cestnem prometu za 

pomoto, kjer je navedeno, da gre za predstavnika Občine Cerkno, kjer je navedena Adriana 

Mavri. 

Župan Gašper Uršič je pojasnil, da lahko on kot župan tudi sam imenuje Svet za preventivo 

in vzgojo v cestnem prometu, vendar je zadeva kljub temu šla čez razpravo na KVIAZ-u. 

Sicer pa je je ga. Mavri imenovana kot članica, ki je delovanje odbora dobro pozna, ker je bila 

članica že v preteklem mandatu.  

Mojca Mavri je dejala, da ima še en pomislek glede razdelitve kandidatov na število 

posameznih strank in sicer imata NSi in SD, v občinskem svetu vsak po enega svetnika. 

Razdelitev po odborih po njenem mnenju ni v pravem razmerju (npr. SD ima 6 članov). 

Župan Gašper Uršič je dejal, da so bili predstavniki list strank prisotni na KVIAZ-u, kjer so 

se dogovorili in o tem tudi glasovali.  

Ivan Mavri je pojasnil, da v KVIAZ-u nimajo svojega predstavnika in je zato listo predlogov 

predal g. Stanku Močniku. Rečeno je bilo, da se bo ob imenovanju sorazmerno upoštevalo 

tudi njihove kandidate. Glede na volilni rezultat je NSi v odboru samo enkrat in se mu ne zdi 

v redu. V predlogu so imeli tudi druge kandidate in noben od teh predlogov ni na tej listi. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da ni nikjer določeno, kako mora biti in gre za dogovor članov 

KVIAZ-a 

Ivan Mavri je dejal, da on takega predloga ne more podpreti.  

Stanko Močnik je pojasnil, da so vsi dali predloge in znotraj teh predlogov se je izbralo 

člane, sicer pa je bilo jasno kje je več podpore. Sicer pa je dejstvo, da se je med vsemi iskal 

nek ustrezen konsenz.  

Domen Uršič je dejal, da je bil ključ glede na število svetnikov, ki morajo biti v posameznem 

odboru in nato se je dopolnjevalo glede na izkušnje in predloge posameznih svetniških skupin 

in v nekaterih odborih je bil velik problem sploh doseči svetniško kvoto.  

Stanko Močnik je dejal, da se je ugotovilo, da je tudi število zunanjih članov, ki so trije, 

premalo, če hočeš doseči neko sorazmerno zastopanost. Dodal je, da nihče ni 100 % 

zadovoljen, vendar tako je.  



Silvo Jeram je dejal, da je v odborih problem zastopanosti občinskih svetnikov, saj so 

nekateri izrazili željo, da ne bi bili v odborih. Sicer pa je imenovanje članov v odborih 

narejeno glede na statut.  

Ivan Mavri je dejal, da je povedal svoje mnenje glede tega. 

Silvo Jeram je dejal, da se je poizkušalo ugoditi kolikor se je dalo, gotovo pa se vsem ni.  

Jure Podobnik je bil mnenja, da razmerje 6:1 res ni ravno pravo razmerje, glede na število 

svetnikov.   

Župan Gašper Uršič je dejal,  da je določeno, da ima KVIAZ 5 članov in ti člani odločajo 

glede na predloge.  

Stanko Močnik je predlagal, da se popravi statut v smislu, da so vsaj v KVIAZ-u zastopani 

vsi člani političnih strank.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da ima npr. že občina Idrija drugačno zastopanost, kjer se 

upošteva zastopanost glede na kvoto pri volitvah. 

Stanko Močnik je dejal, da bi bilo potrebno to urediti ter predlagal, da občinska uprava 

pripravi nek predlog.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da lahko podajo predlog tudi Statutarno pravni komisiji.  

Ivan Mavri je dejal, da ko se bo to spreminjalo je potrebno upoštevati neko metodologijo.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da je pobuda dana in se mu zdi smiselna. 

Stanko Močnik je dejal, da bi zadevo morali obravnavati že na naslednjem KVAZ-u ter bi 

morali g. Mavrija upoštevati vsaj kakor zunanjega člana. 

Luka Podobnik je dejal, da je potrebno preveriti  tako statut kot poslovnik in ju ustrezno 

uskladiti, ker je opazil nekatera razhajanja (npr. rok za sklicevanje 1. konstitutivne seje po 

volitvah).  

 

Sprejet je bil naslednji SKLEP: 

Občinski svet Občine Cerkno potrjuje sestavo odborov in komisij, ki je naslednja: 

 

ODBOR ZA GOSPODARSTVO IN KMETIJSTVO 

1. Jure Podobnik – predsednik Otalež 50 SLS 

2. Luka Podobnik Gorenji Novaki 31a GS 

3. Robi Zorjan Platiševa ulica 15 GS 

4. Andraž Flander Otalež 24 SD 

5. Jure Magajne Bukovo 64 SDS 

6. Ivan Mavri Gorenji Novaki 25 NSi 

7. Rok Obid Zakriž 2 STKS 

 

ODBOR ZA DRUŽBENE IN DRUŠTVENE DEJAVNOSTI 

1. Domen Uršič – predsednik Platiševa ulica 31 STKS 

2. Katja Kejžar Gorenji Novaki 8 STKS 

3. Jožica Rihtaršič Podlanišče 45a GS 

4. Stanko Gosar Platiševa ulica 25 SD 

5. Maja Jeram Bukovo 46 SLS 

6. Patricija Tušar Šebrelje 5 SDS 

7. Barbara Demšar  SDS 

 

ODBOR ZA INFRASTRUKTURO, OKOLJE IN PROSTOR 

1. David Bašelj – predsednik Pot na Brce 9 SDS 

2. Rok Obid Zakriž 2 STKS 

3. Jerca Prezelj Zakriž 4b STKS 

4. Stanko Močnik Platiševa ulica 13 GS 



5. Monika Hadalin Ravne pri Cerknem 25a GS 

6. Aleksander Močnik Gorje 3a SD 

7. Silvo Jeram Bukovo 25 SLS 

 

ODBOR ZA JAVNE FINANCE, PRORAČUN IN INVESTICIJE 

1. Stanko Močnik – predsednik Platiševa ulica 13 GS 

2. Urška Lahajnar Ubajiogu Straža 6 GS 

3. Domen Uršič Platiševa ulica 31 STKS 

4. Andraž Drešček Platiševa ulica 13 STKS 

5. Renata Bajt Kovač Pot na Zavrte 22 SD 

6. David Bašelj Pot na Brce 9 SDS 

7. Jurij Kavčič Gozdarska pot 9 SLS 

 

STATUTARNO PRAVNA KOMISIJA 

1. Andraž Drešček Platiševa ulica 13 STKS 

2. Luka Podobnik Gorenji Novaki 31a GS 

3. Patricija Tušar Šebrelje 5 SDS 

4. Vanja Močnik Raspet Pot na Zavrte 24  

5. Branka Florjančič Rožna ulica 9  

6. Monika Cvek Straža 21  

 

KOMISIJA ZA PRIZNANJA IN NAGRADE 

1. Stanko Gosar – predsednik Platiševa ulica 25 SD 

2. Andraž Drešček Platiševa ulica 13 STKS 

3. Mojca Mavri Platiševa ulica 48 GS 

4. Katarina Tušar Šebrelje 5 SDS 

5. Silvo Jeram Bukovo 25 SLS 

 

SVET UPORABNIKOV JAVNIH DOBRIN 

1. Marija Lapanja Šebrelje 29a SD 

2. Marijan Bavcon Bevkova ulica 2a SDS 

3. Aleš Rojc Cesta na Plužne 21  

 

SVET ZA PREVENTIVO IN VZGOJO V CESTNEM PROMETU 

1. Zoran Dobravec  Policija 

2. Tatjana Slabe Trebenče 3a OŠ CERKNO 

3. Mirijam Hadalin Platiševa ulica 31 Vrtec Cerkno 

4. Tadej Razpet Orehek 18 ŠD Pedal 

5. Adrijana Mavri Platiševa ulica 23 Občina Cerkno 

6. Izidor Verčič  ZŠAM 

7. Jure Magajne Bukovo 64 SDS 

8. Milena Dakić  GS 

 

                                                                                           (13 glasov ZA, 1 glas PROTI) 
 

Ad 4.:  Pobude in vprašanja 

 

Župan Gašper Uršič je dejal, da bo v mesecu marcu organiziran posvet po regijah, za člane 

občinskega svet ter se jih bo o tem pravočasno obvestilo. Priporočljivo je, da se posveta 

udeležijo. 



Stanko Gosar je vprašal glede poročila Računskega sodišča in kje je problem. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da je šlo za redni pregled, ki je bil planiran v obsegu 4 

mesecev, vendar se je zavlekel skoraj na eno leto. Vzporedno je potekala tudi notranja revizija 

in par drugih inšpekcij. Sicer pa je Računsko sodišče obravnavalo 70 občin in so imele v 

večini vsa negativno mnenje. V primeru občine Cerkno je šlo predvsem za postopkovne 

napake, ki nimajo nikakršnega finančnega vpliva oz. kazni. V poročilu je zapisan del, ki ni bil 

odpravljen, sicer pa so bila tekom samega revizijskega postopka, sprotno odpravljene nekatere 

ugotovitve in  upoštevana določena priporočila. Šlo je sicer za manjše kršitve, ki pa so se 

vlekle že vse od ustanovitve občine. Rok za odpravo nepravilnosti je do marca letošnjega leta.  

Domen Uršič je pojasnil, da je področje društvenih dejavnosti nek specifični prostor, kjer se 

je v prejšnjih mandatih urejalo in uredilo veliko zadev. Najbolj zakomplicirana zadeva je 

zakon o športu, ki je zelo zakompliciral razdelitev sredstev. Druga zadeva, pa so humanitarna 

društva, kjer se iz proračuna razdeli 2.000 € in je bilo očitano, da ni bil postopek pravilno 

izpeljan (moral bi biti razpis). 

David Bašelj je vprašal kakšna je trenutna časovnica glede nove zdravstvene postaje Cerkno. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da so glede zdravstvene postaje pridobljena vsa potrebna 

mnenja, glede časovnice pa je težko govoriti oz. jo je težko določiti, saj postopki niso odvisni 

samo od občinske uprave. 

Ivan Mavri je vprašal, če je lastništvo urejeno, saj je to pomembna zadeva.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da solastnikov ni, so pa sosedi oz. mejaši. 

Silvo Jeram je dejal, da je v izpeljavo zdravstvene postaje potrebno vložiti čim več energije.  

Stanko Močnik je vprašal, če je za izpeljavo OPN-5 izdelana vsa dokumentacija. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da so zadeve pripravljene. 

Ivan Mavri je dejal, da bi bilo z mejaši potrebno zadevo ustrezno skomunicirati in ta 

komunikacija lahko teče sproti. 

Luka Podobnik je dejal, da je poslal svetniško vprašanje po elektronski pošti in kdaj bo dobil 

odgovor 

Župan Gašper Uršič je dejal, da bo na vprašanje dobil pisni odgovor, sicer pa bo v 

naslednjem tednu prišel odvetnik in bo tako zadeva že malo bolj jasna.  

Luka Podobnik je dejal, da bi mogoče svetniška vprašanja objavili tudi na spletni strani 

občine. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da podpira da se pošilja svetniška vprašanja po elektronski 

pošti in sicer vsaj 3 dni pred sejo.  

Mojca Mavri je vprašala, če bo župan imenoval tudi podžupana. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da ga mora imenovati že po samem zakonu, sicer pa ni še nihče 

izrazil te želje. Dejal je, da bi bil rad da je to človek, ki mu lahko zaupa in je blizu občinske 

uprave, saj gre v največji meri za pooblastilo, da ga nadomešča, ko ni v hiši župana. Dejal je, 

da jih poziva, da dajo predloge in z veseljem bo imenoval človeka, ki bo operativen. 

Silvo Jeram je dal pobudo, da se na dnevni red uvršča manj točk dnevnega reda, ne npr. 18. 

točk, kar je znatno preveč. Raje naj se skliče kaka seja več, da se zadeva lahko primerno 

obravnava in o njej razpravlja. 

Monika Hadalin je dejala, naj se sejno gradivo pošilja par dni pred sejo, ne kakor sedaj, ko je 

bilo poslano zadnji hip. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da je sicer gradivo poslano prej, kar je določeno tudi po 

poslovniku.  

Ivan Mavri je vprašal kako kaže s stavbo Franje. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da je gradbeno dovoljenje za rekonstrukcijo in nadgradnjo 

pridobljeno. Parkirišče se bo lahko delalo po spremembi prostorskega načrta. Sicer pa sta s 

stani države v programu dva razpisa in upa, da bi občina lahko na katerem uspela pridobiti 

sredstva.  

Luka Podobnik je vprašal, če se je udeležil srečanja županov, ki so bila organizirana. 



Župan Gašper Uršič je dejal, da se je srečanja udeležil, nekaterih pa se bo udeležil tudi v 

naslednjih tednih. 

Luka Podobnik je predlagal, da se zapisniki sej in odborov objavijo posebej, na spletni strani 

občine.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da je spletna stran v prenovi in je v planu, da se uredi tudi te 

zadeve.  

Stanko Gosar je dal pobudo, da bi tudi projekte, ki so v teku objavljali na spletni strani ter 

jim opredelili tudi časovni okvir do končne izdelave. 

Jure Magajne je dal pobudo, da bi seje OS potekale v živo, preko nekaterih ustreznih 

kanalov 

Župan Gašper Uršič je dejal, da bi to lahko uredili, če spremenijo statut. 

Monika Hadalin je dejala, da so seje v vsakem primeru javne in bi bilo smiselno tudi 

predvajanje v živo. 

David Bašelj je vprašal kako je s teniškim igriščem in če se bo uredilo. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da gre za tri lastnike in bo zadevo vsekakor potrebno urediti.  

Stanko Močnik je dejal, da bo potrebno rešiti tudi problem z baliniščem, saj imajo glede tega 

v društvu težavo. Kar se pa tiče sej občinskega sveta, so lahko zaradi njega tudi v živo. 

Jure Magajne je vprašal, če so svetniki za to, da bi seje potekale v živo. 

Luka Podobnik je dejal, da je na skupnosti občini zadeva lepo povzeta oz. so napisani neki 

okvirji glede tega in kako imajo ostale občine to rešeno. V največ premerih grejo zadeve 

preko lokalnih televizij. Predlagal je še, naj se predloži nek okvirni plan občinskih sej. 

Stanko Močnik je dejal, da naj objekt v Otaležu pravilno poimenujejo. Nadalje je dal še 

pobudo, naj se seje ne sklicujejo med prazniki in počitnicami. 

 

Župan Gašper Uršič se je na koncu zahvalil za sodelovanje in sejo zaključil ob 19.05 uri. 

 

 

            Zapisala:                                                                                                    Župan: 

          Katja Lapanja                                                                                          Gašper Uršič 

 

 

 

 

 


